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Hei. Sender med dette inn høringsuttalelse på Langøy-Ospeneset aquakulturplan.  

Er oppvoksen ved utløpet av Storelva og har fiska sjøørret der sidan slutten av 70 talet. Elva 

har alltid vore rekna som ei god fiskeelv, men dei seinare åra har antall fisk gått ned og antall 

lakselus på gjenværande fisk gått kraftig opp. 

Dette ser eg klart i samanheng  med oppdrettsnæringa sin innmarsj i Fensfjorden. Ein videre 

økning i areal  ( og antall fisk for å nå konsesjonsløyve  på biomasse) ser eg som svært 

uheldig med tanke på dei anadrome fiskeartene våre.  Ein økning i antall oppdrettsfisk vil 

auke påslag av lus på villfisk. Ein annan grunn for Ikkje å auke arealet er at det bør 

undersøkjast om straumforholda i fjorden tar elvevatn forbi anlegga.  

På høyringsmøte som vart avholdt på Lindås, reagerte eg på at elveeigarlaget Ikkje var tatt 

med som ein lokal aktør/opplyser.  Dette vil eg oppfordre til for framtida. Også det at Eide har 

årlig tatt prøver i elva med straum, utan at elveeierlag har vorte informert er klanderverdig. 

Har høyrt at det er planlagt i løpet av året å få på plass ein samla aquakultur plan for heile 

Nordhordland. I så fall vil eg på det  sterkeste oppfordre til å avvente med reguleringsplanen 

for Langøy-Ospeneset til denne er på plass, slik at heile regionen /Fensfjorden er tatt i 

betraktning. 
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